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Plantentuin Meise  –  Toegangsprijs

Als de overdracht van de Plantentuin van Meise
ooit rond is, zal het probleem rijzen van het al dan
niet vrij toegankelijk maken van de site voor het
publiek.

Vanuit de Plantentuin zelf zou men niet gewonnen
zijn voor een vrije toegang.

Kan de minister toelichten wat de bezwaren zijn ?

Antwoord

Door de directie van de Nationale Plantentuin
wordt momenteel een beleid inzake toegangsprijs
gevoerd dat gebaseerd is op één globale prijs of
a b o n n e m e n t , waardoor de afzonderlijke betaling
voor zowel de kassen als de openluchtverzameling
kon worden afgeschaft. Door de toegangscontrole
bij slechts twee mogelijke ingangen te laten plaats-
v i n d e n , kon men bovendien 40 hectare meer open-
stellen voor het publiek.

De collecties van de Plantentuin worden als één
geheel gepresenteerd. Het bezoek wordt beperkt
tot bezoekers die het domein respecteren en zij die
komen uit interesse voor de plantenverzamelingen.
D i e f s t a l , vandalisme en exhibitionisme, w a a r o v e r
voorheen zonder toegangscontrole veel klachten
w a r e n , komen nu niet meer voor. Het ongeoor-
loofd binnenbrengen van honden kon ook worden
gestopt.

Door dit pakket van maatregelen, alsook door het
grotere aanbod en door het invoeren van een
goedkope jaarkaart steeg het aantal abonnementen
(momenteel meer dan 1.700 abonnementen in 2000
–  2001) en verdubbelde het aantal bezoekers. H e t
grotere aanbod en een nieuw educatief centrum
worden trouwens deels gefinancierd uit de inkom-
sten van het toegangsgeld.

Om al deze redenen acht de directie van de Natio-
nale Plantentuin het opportuun deze regeling te
behouden.


